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Företagarråd 
Datum Den 15 september 2022 

Tid Kl 8.00-10.05 

Plats Mötesplats Näringsliv, Storgatan 5, Ludvika 

Deltagare Erik Odens, näringslivschef 
Maria Skoglund, kommundirektör 
Leif Pettersson, kommunalråd 
HåGe Persson, kommunalråd 
Hans Gleimar, oppositionsråd 
Staffan Bruzelius, MMB 
Mikael Fältsjö, VBU 
Lina Ström, miljö och bygg 
Malin Sommarsjö, näringslivsutvecklare 

Markus Lindberg, Företagarna 
Henrik Hammargren, Företagarna 
Tobias Wångmar, Företagarna 
Veronica Lindgren, Unika Ludvika 
Håkan Flink, Hitachi Energi 
Ann-Carin Knudsen, Spendrups 
Lars Lindblom, Samarkand 
 
 

1. Genomgång av föregående 
protokoll/minnesanteckningar 

Protokollet läggs till handlingar. 

2. Dagordningen godkänns (med ev. ändringar) 
Dagordningen godkänns. 

3. Kommunen informerar 
Kommunalråden informerar om vad som händer efter valet. Partierna kommer 
nu att utvärdera sina valresultat. Diskussioner kommer att föras gällande 
kommande styre i kommunen. Endast små förändringar vad gäller 
mandatfördelningen i kommunfullmäktige har skett och antalet representerade 
partier är detsamma som under denna mandatperiod. 

Valdeltagandet minskade något både regionalt och nationellt denna gång. 
Oklart vad det beror på. 

4. Laget runt 
Samtliga var eniga om att framtiden ser ljus ut för kommunen i och med ett 
ökat antal arbetstillfällen på Hitachi Energy och i och med det förhoppningsvis 
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en ökad inflyttning. Utmaningar till följd av detta är bland annat 
bostadsförsörjning, infrastruktur, sjukvård och skola.  

Diskussion kring behov av att starta en internationell skola i kommunen, både 
grundskola och på gymnasienivå. På gymnasienivå pratar man om IB-skola. På IB-
linjer sker all betygssättning och rättning i Geneve. Det är intagningsprov för att 
kunna komma in på en IB-linje. På grundskolan är tanken att öppna en 50/50 
utbildning, med svensk läroplan, men med hälften av undervisningen på 
engelska. I Sverige är inte IB-linjer vanliga på grundskolan. Förhoppningen är 
att komma igång hösten 2023. 

Ytterligare information om internationell skola kommer på nästa 
företagsfrukost. 

När det gäller kompetensförsörjning påminner Samarkand om att de har många 
så kallade medflyttare, ofta högutbildade. Finns intresse går det bra att kontakta 
Samarkand.  

Samarkand kommer att besöka några av landets universitetsstäder för att 
marknadsföra Ludvika och Smedjebacken. Det är viktigt att visa att det finns 
arbetstillfällen här.  

Företagarna upplever de gemensamma träffarna positivt. De tycker 
näringslivsstrategin känns bra och genomarbetad. Det finns dock en viss oro på 
grund av inflation, höjda räntor och ökade avgifter för el samt materialbrist och 
leveransproblem. Men trots det är det är viktigt att förmedla positivitet och att 
ha framtidstro. 

Spendrups rapporterar om personalläget.  

Byggandet på privatsidan har sjunkit markant. Även större byggprojekt bromsas 
på grund av kostnaderna och materialbrist.  

För att kunna locka affärskedjor att etablerar sig är det en fördel om de båda 
kommunerna Ludvika och Smedjebacken samverkar. 

5. Näringslivsstrategin 
Näringslivschefen gör en uppföljning av näringslivsstrategin.  

6. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

Underskrift 
Sekreterare Ordförande 
Underskrift Underskrift 

  

Namnförtydligande Namnförtydligande 

Maria Östgren, kommunsekreterare Erik Odens, näringslivschef 
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